
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20141215 

Styrelsemöte  

Närvarande:  Stig Jansson ordförande 

  Ingegerd Eriksson 

  Richard Olofsson 

  Elisabeth Ullström 

  Jan Sandberg 

  Gunnar Lind 

§1 Mötets öppnande 

 Stig hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

§3 Föregående protokoll  

 Inga funderingar 

§4 Guldtävlingen den 3 januari  

Diskuterade vilka som ska sköta fikat. Stig och Richard börjar fram till lunch. 

Inez tar sedan över. 50 kr för fika med smörgås hela dagen. Annars 10 kr för 

kaffe och 10 kr för smörgås. Beslutade också att köpa in varmkorv till de som 

inte vill gå ut och äta. 20 kr för korv med bröd.   

Beslutade också att ta upp med Kent att det borde finnas en sista dag för att 

skriva dit vilken partner man ska spela med på tävlingen. Stig tar upp det med 

Kent. 

§5 Don Peppino till våren 

Diskutarede Kants förslag till upplägg för Don Peppino till våren och beslutade 

enligt förslaget vilket innebär 6 lag i div 1, div 2 och div 3 och 4 lag i div 4. Vi 

diskuterade också dubbelmöten eller inte. Majoriteten var för dubbelmöten 

vilket också blev beslutet. 



§6 Ekonomi 

Vi hade fått resultatrapport och balansrapport t o m den 30 november av 

Yvonne och vi hade några funderingar på följande punkter, resultatrapporten 

4010, 7010 och 7600 samt balansrapporten 2880. Vi tar upp det med Yvonne 

§7 Rapporter 

Ny diskmaskin inköpt och installerad, 6 stolar till det bord som skänkts av Rolf 

Scherdin inköpt.  

Richard rapporterade att SISU troligtvis täcker en del av kostnaden när Berthau 

pratar bridge den 2 januari 

§8 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor  

§9 Nästa möte 

 15 januari kl 17:00 

§10 Avlutande av mötet 

 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

 Vid Protokollet  Justeras 

 

Ingegerd Eriksson  Stig Jansson 

   


